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Här är medlemsblad nr 2-2016 med lite information om vad som hänt sedan senast och vad 
som planeras ske närmaste tiden.

Överfulla återvinningsbehållare
Som vi berättat om i särskilt meddelande har vi tillsammans med våra grannföreningar tagit tag i
problemen med överfulla behållare för papper och plast. Förhoppningsvis ska problemen snart 
vara ett minne blott.

Brandskydd
Vi har fortsatt uppdatera vårt brandskydd och beslutat om regebundna brandskyddsronder. I 
samband med våra diskussioner om brandskydd har också framkommit att vissa lägenheter 
som ska ha två brandvarnare endast har en. Rekommendationen är att lägenheter större än 60 
kvm ska ha två brandvarnare. Två av tvåorna är klart under 60 kvm medan sex är gränsfall 
(59 kvm). Alla andra lägenheter ska ha minst två brandvarnare. Vi ber därför er som har för få 
brandvarnare att skicka ett mail till styrelsen så tar vi upp detta med JM.

Trappa från uteplatsen
Det har kommit önskemål om liten trappa från vår uteplats, i riktning mot gång/cykelvägen 
nedanför. Vi har begärt kostnadsförslag och kommer därefter att ta ställning i frågan.

Kattskyddsnät
Av omsorg om våra yngsta medlemmar kommer vi att lägga kattskyddsnät över sandlådan. 
Nätet blir enkelt att ta bort och lägga på. Det här skulle ha gjorts tidigare, men bättre sent än 
aldrig.

Kvalitetsbrister i köksinredningen?
Vissa av våra köksluckor tycks ha kvalitetsbrister. Färgen släpper från nedre delarna av 
dörrarna. Vi jobbar vidare med frågan och återkommer då vi vet mer om problemens omfattning 
och tänkbara åtgärder. Kan tilläggas att problemet har avvisats som garantiåtgärd. Hör av dig 
med ett mail om du upptäckt oförklarliga skador på någon/några skåpdörrar.

Fjärrstyrd dörröppning i 18
Som ni i 18 kanske noterat har apparatur monterats ovanför porten. Det är en motordriven 
dörröppnare som styrs med en fjärrkontroll. Denna fjärrkontroll ska innehas av vår medlem med 
sådant funktionshinder att stora svårigheter uppstår vid in- och utpassering. Vi har krävt av 
kommunen att de ska bekosta installationen, men lyckas inte det så har vi ett ganska säkert 
löfte från JM att de tar kostnaden.
Skälet till att inte motordrivna dörröppnandet görs tillgängligt för alla i 18 är att då skulle vi själva
få stå för kostnaden. Dörröppningsfunktionen är alltså exklusivt för funktionshindrade.

Hemsidan
Vår hemsida är uppdaterad och kommer så att vara fortsättningsvis. Där finner du diverse 
information och förstås även formuläret för meddelande till styrelsen. Titta in på hemsidan då 
och då!

Korvgrillning
Någon gång under sensommaren ska vi ha den uppskjutna mingel- och grillträffen. Inbjudan 
kommer.
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